
سایت هلندی:

قرارداد دو میلیون 
یورویی اوکادیا با 

پرسپولیس
ریــک آلفریــک از وبســایت هلندی  
EDنوشــته: »لوکادیــا کــه زمانــی 
لقــب مســی )دوشــنبه شــب ها( را 
بــه خــودش اختصــاص داده بــود، 
روز جمعــه به باشــگاه پرســپولیس 
ایران پیوســت، باشــگاهی کــه قرار 
اســت دســتمزدی قابــل توجــه در 
آن دریافــت کنــد. گفتــه می شــود 
دســتمزد او در این باشــگاه سالانه 
دو میلیــون یــورو اســت )بر اســاس 
ارزشــگذاری ترانســفر مارکــت( و 
این یکی از دلایل عدم بازگشــت او 
بــه لیــگ هلنــد اســت. نایمخن نیز 
علاقه بســیاری به جذب او داشــت 
اما در نهایت موفق به عملی کردن 
ایــن انتقال نشــد. پــی اس وی دیگر 
جزو مشــتریان این بازیکن نبود اما 
زندگی حرفــه ای او همچنان در این 

باشــگاه دنبــال می شــود.«
در ادامــه ایــن یادداشــت آمــده 
است: »آیندهوون در بهترین زمان 
ممکــن ایــن بازیکــن را فروخــت. 
برایتــون در ابتــدای ســال 2018 
پیشــنهادی 17 میلیــون یورویــی 
بــرای جــذب ایــن بازیکــن ارائــه 
کــرد و مــارک برنــدس، مدیــر فنــی 
وقــت پــی اس وی، بــا این پیشــنهاد 
موافقــت کــرد. هــر چنــد بخشــی 
از ایــن مبلــغ مربــوط بــه بندهــای 
پــاداش بــود و برایتــون در نهایــت 
تنهــا شــش میلیــون یــورو پرداخت 
کــرد چــون لوکادیــو در فصل بعدی 
تنهــا ســه گل در لیــگ برتــر بــه ثمر 

رســاند.«
او پــس از آن بــه صــورت قرضــی در 
ترکیــب هوفنهایــم، سینســیناتی و 
بوخــوم بــازی کــرد و گل هایــی را نیز 
بــرای ایــن تیم هــا به ثمر رســاند اما 
هرگز نتوانســت بار دیگــر به دوران 

اوجــش برگــردد.
بدشانسی نقش مهمی را در زندگی 
حرفــه ای لوکادیا پس از درخشــش 
در پــی اس وی و بــه ثمــر رســاندن 
45 گل بــرای ایــن تیــم ایفــا کــرد. 
ایــن مهاجــم قــرار بــود اولیــن بــازی 
ملــی اش را در جریــان بــازی هلنــد 
برابــر آلمــان در نوامبــر 2015 انجــام 
دهــد که این دیــدار به دلیل تهدید 

بــه بمب گــذاری لغــو شــد.
پــس از مصدومیتــی کــه گریبانگیر 
این بازیکن شــد، او دیگر نتوانست 
فرصــت بــازی برای تیم ملــی را پیدا 
کنــد و بــه این ترتیب شــانس به تن 
کــردن پیراهــن تیــم ملــی و اضافــه 
کــردن این افتخار بــه کارنامه اش را 

از دســت داد.
هــواداران آیندهوون پــس از حذف 
پــی اس وی از لیــگ اروپــا در مرحله 
انتخابــی برابــر باشــگاه اوســیک 
کرواســی در اواســط ســال 2017 
بشــدت ایــن بازیکن را مــورد انتقاد 
قــرار دادنــد. اظهــارات او مبنــی بــر 
اینکــه آمــاده شــدن برای ایــن بازی 
بــرای بازیکنــان دشــوار بوده اســت 
باعــث ناراحتــی آنهــا شــده بــود. 
ایــن اظهــارات تبعــات زیــادی بــرای 
او داشــت و هــواداران را مقابــل 
لوکادیــا قــرار داد. بــا ایــن حــال او 
توانایی هایــش را در زمیــن بــازی 
نشــان داد و گل های زیبایی را برابر 
ویتســه به ثمر رســاند تا پی اس وی 
عنــوان قهرمانــی لیــگ را در ســال 
2018 بــه دســت آورد، هرچنــد او 
فرصتــی بــرای حضــور در جشــن 
قهرمانــی پیدا نکــرد چون در پنجره 
نقــل و انتقــالات زمســتانی از ایــن 
باشــگاه جــدا شــد. جالــب اینکــه 
سایت ترانسفر مارکت در تازه ترین 
گــزارش خود بــه معرفــی بازیکنانی 
پرداختــه کــه در یــک هفتــه اخیــر 
بیشــترین تعــداد جســت و جو در 
موتور داخلی این ســایت را به خود 
اختصــاص داده انــد. جالب اســت 
بدانیــد در ایــن لیســت، نــام یورگن 
لاکادیــا مهاجــم هلنــدی و جدیــد 
پرســپولیس در رتبــه یــک و بالاتر از 
ستارگان سرشــناس دنیای فوتبال 
دیــده می شــود. کاســتیچ ســتاره 
صــرب یوونتــوس و کریــس رونالدو 
ستاره پرتغالی منچستریونایتد بعد 
از خریــد جدید پرســپولیس در این 

لیســت قــرار گرفته انــد.

 zسوژه

ســبق  ا فبــک  ها ن  رخشــا د حمیــد 
پرســپولیس و تیــم ملــی کــه ســابقه 
مربیگــری در تیــم قرمزپــوش پایتخــت 
را نیــز در کارش دارد در رابطــه بــا تأثیــر 
حضــور هــواداران در ورزشــگاه های لیگ 
برتــر و احتمال این روند صحبت می کند.

 
غیبت هوادار چه تأثیری روی 

عملکرد پرسپولیس دارد؟
 قطعــاً فــارغ از کســب هــر نتیجــه ای 
غیبــت هوادار در بــازی یک تیم خصوصاً 
پرســپولیس کــه هــوادار زیــادی دارد 
بی تأثیــر نخواهــد بــود. تماشــاگر بــرای 
همــه تیم ها خصوصاً پرســپولیس خیلی 
مهم اســت و هواداران برای پرســپولیس 

حکــم ســتون و تکیــه گاه و محلــی بــرای 
انــرژی گرفتن هســتند. هوادارانی که من 
نمی دانــم واقعــاً به چه دلیل در ورزشــگاه 
حضــور نداشــتند. اول اعــلام کردند با 30 
درصد و بعد هم به دلیلی نامعلوم گفتند 
هفته اول بدون تماشــاگر برگزار می شود 
که این موضوع خیلی بد است و در واقع 
وقتی نمی توانیم تماشــاگر را به ورزشگاه 
بیاوریــم یعنــی در برقــراری نظــم مشــکل 
داریــم کــه ایــن نکتــه بســیار بــد اســت و 
بــه فوتبــال مــا و تیم هــای باشــگاهی مان 
به شــدت لطمــه می زنــد و مســابقات را 
از آن شــور و هیجــان لازم دور می ســازد.

حضور بانوان در ورزشگاه از هفته 
دوم را چگونه ارزیابی می کنید؟

 بــه نظــرم حضــور بانــوان تأثیــر بســیار 
خوبی در ورزشــگاه ها و فوتبال ما خواهد 
داشــت و وجاهــت خیلــی خوبــی بــه 
فوتبــال و مســابقات مــا می بخشــد. در 
واقــع ایــن مســأله در آرامش و فحاشــی و 
ناهنجاری هایــی کــه در ورزشــگاه ها گاها 
شــاهد بودیم تأثیر بســیار مثبتی خواهد 
داشــت و به نوعــی محیط ورزشــگاه های 

مــا را پاکســازی خواهــد کــرد.
این مسأله به نظرتان ادامه پیدا 

خواهد کرد؟
 بــه هر حال این مســأله یکــی از الزام های 
ای اف ســی بــوده ضمــن اینکــه بــه نظــرم 
حضــور بانــوان در ورزشــگاه ها هیــچ 
منافاتــی بــا فوتبــال حرفــه ای نــدارد و مــا 

می توانیم مانند سایر کشورهای صاحب 
فوتبال مسابقاتمان را با حضور هواداران 

و بانــوان محتــرم برگــزار کنیــم.
قرعه هفته های اول خصوصاً بازی 

مقابل فولاد را قرعه سختی برای 
پرسپولیس نمی دانید؟

 فــولاد تیــم خوبــی اســت و حریــف 
سرســختی بــرای پرســپولیس محســوب 
می شــود امــا ایــن دشــواری فقــط بــرای 
پرســپولیس نیست و شــامل بقیه تیم ها 
هــم می شــود چــه بســا کــه مــن قرعــه 
اســتقلال را هــم در هفته هــای ابتدایــی 

مشــکل دیــدم.
شرایط پرسپولیس را چگونه 

پیش بینی می کنید؟

 فکــر می کنم چــون پرســپولیس زودتر از 
بقیــه تیم هــا تمریناتــش را شــروع کــرد و 
شــرایط بهتــری در آغــاز راه حتــی نســبت 
به ســایر مدعیان خواهد داشــت و خیلی 
بــه پرســپولیس کمــک خواهــد کــرد تــا 
رونــد بهتــری را نســبت بــه ســایر تیم هــا 

داشــته باشــد.
در کل شرایط پرسپولیس را چگونه 

پیش بینی می کنید؟
فبــک  زیکنــان خوبــی در خــط ها  با
پرســپولیس حضــور دارند که ایــن تعداد 
بازیکــن می تواننــد خیلــی خــوب بــه خط 
حملــه کمــک کننــد و شــرایط بهتــری 
را در فــاز حملــه بــرای پرســپولیس بــه 

وجــود آورنــد.

درخشان: حضور بانوان موجب پاکسازی محیط ورزشگاه ها می شود

تماشاگر برای پرسپولیس حکم ستون و انرژی را دارد

 zمصاحبه

تمرینات خود را به دو بخش تقسیم کرده؛ صبح ها فیزیوتراپی انجام می دهد 
و زیر نظر پزشکان کار می کند و عصرها هم نرم دوی انجام می دهد. استراحت 
و آب درمانی از دیگر برنامه های او برای رسیدن به شرایط آرمانی است. گفته 
می شــود ایــن روزهــا بــه تنهایــی پیگیــر مســائل درمانــی خــودش اســت و این 
موضوع گلایه او را از مســئولان باشــگاه در پی داشــته اما چون تحت قرارداد 

پرســپولیس نیســت باشگاه مسئولیتی در قبال او ندارد.

جمعه شــب با انتشــار عکس هایی از کاپیتان های اول تا ســوم پرســپولیس رسماً 
از کیــت جدیــد ســرخ ها رونمایی شــد. این کیت بــه زیبایی طراحی شــده و دوباره 
حاشــیه های ســفیدرنگ به پهلوهای کیت اضافه شــده اســت. البته پرسپولیس 
مثــل لباس هــای دو فصــل اخیــرش از طرح ایرانی اســلامی در طراحــی این لباس 
استفاده کرده که البته باشگاه هایی مثل منچسترسیتی هم مشابه این طرح ها 

را اســتفاده می کنند. هــواداران از این طرح اســتقبال کرده اند.

پیــش از ایــن قــرار بود از دیروز در کلاس مربیگری شــرکت کند که این دوره 
بــا تغییــر تاریــخ همراه شــده و از روز دوشــنبه )فردا( اســتارت خواهد خورد. 
بدیــن ترتیــب در شــرایطی کــه یحیــی گل محمــدی از حضــور روی نیمکــت 
محروم اســت ســیدجلال از هفته اول و در شــرایطی که ســرمربی تیم کنار 
ســرخ ها نیســت مربیگری اش را اســتارت خواهد زد هر چند به عنوان مربی 

حق نشســتن روی نیمکــت را ندارد.

عیسی آل کثیر کیت جدید سیدجلال حسینی

شاکی از مسئولان باشگاه؟ دوباره طرح های ایرانی کلاس مربیگری عقب افتاد

 

قبل از هر چیز عکسی از شما دیدیم 
که برایمان جالب بود. دوست داریم 

بدانیم واقعاً شما چند بازی در تیم 
ملی داشته اید؟

 بازی هــای ملــی مرا در بعضــی جاها دیدم 
کمتــر از مقدار واقعی اش نوشــتند اما من 
واقعــاً در رده هــای مختلــف ســابقه بــازی 
بــرای تیــم ملی ایــران را دارم و بعضی از آن 
عکس هــا را هــم دارم و در مجمــوع با بازی 
از رده جوانــان تــا بزرگســالان حــدود 50 
بــازی ملــی دارم که خــودش افتخار بزرگی 
بــرای مــن که در پرســپولیس هم ســال ها 
بــازی کــردم محســوب می شــود. ســال ها 
در پرســپولیس هــم حضــور داشــتم و در 
پرافتخارترین و پرتماشــاگرترین تیم ایران 

هــم بــازی کــردم و بــه ایــن مســأله افتخــار 
می کنــم کــه هــم در تمــام رده هــای تیــم 
ملی بازی کردم و هم در بهترین تیم ایران 
یعنی پرسپولیس به میدان رفته ام که این 
مســأله البتــه بــرای بازیکنان پرســپولیس 
امــری طبیعــی اســت چــون بازیکنــان 
پرســپولیس از گذشــته بیشــترین تعــداد 
ملی پوش را داشتند و با حمایت هواداران 
انــرژی خیلــی زیادی می گرفتند به شــکلی 
که در همان دقایق اول حریفان را به ستوه 
در می آوردنــد و بــا تشــویق هوادارانمــان 
ورزشــگاه و جــو آن را بــرای حریفان بســیار 
ســخت ســاخته و تیم حریــف را مجبور به 

شکســت می ســاختند.
منظورتان پرسپولیس دهه 60 

است؟
 بــا احتــرام بــه همــه تیم هــا بایــد بگویــم 
پرســپولیس هجومی ترین تیم ایران بوده 

امــا واقعــاً پرســپولیس دهــه 60 شــاید بــه 
لحاظ تهاجمی قدرت بسیار زیادی داشت 
و تیمی یارای مقابله با آن را نداشــت البته 
پرســپولیس همان طور کــه گفتم بهترین 
بازیکنــان را داشــته امــا آن تیــم ســراپا 
تهاجمــی دهــه 60 شــاید بــه نوعی ســمبل 
پرســپولیس تهاجمــی باشــد کــه معمــولاً 
در همــان 20 دقیقــه اول کار حریفــان را 
یکســره می کــرد و بــا تشــویق تماشــاگران 
پرســپولیس کــه یکپارچه تیــم و بازیکنان 
محبوبشــان را تشــویق می کردند حریفان 
را به ستوه در می آورد و معمولاً با چند گل 

حریــف را شکســت مــی داد.
در رابطه با حضور بانوان در ورزشگاه 

از هفته دوم چه نظری دارید؟
 ایــن اقــدام بایــد زودتــر از اینهــا انجــام 
می شــد امــا بــه هــر حــال همیــن کــه 
تصمیــم بــه حضــور بانــوان گرفتــه شــده 

خیلــی خوب اســت. فقــط امیــدوارم این 
مســأله تــداوم داشــته باشــد و ماننــد 
چنــد بــازی بســیار محــدود که ما شــاهد 
حضــور اندک تماشــاگران بانــو بودیم اما 
بعد به دســت فراموشــی ســپرده شد در 
ورزشــگاه هایمان شــاهد نباشیم و بستر 
مناسبی حتماً باید برای حضور هواداران 
فوتبالدوســت بانــوان در ورزشــگاه ها 

فراهــم شــود.
حضور هواداران بانو چقدر به فوتبال 

ما خصوصاً شرایط سکوها کمک 
خواهد کرد؟

 حضــور بانــوان بایــد در ورزشــگاه  ها عادی 
شــود همــان طور کــه در زمان بــازی کردن 
مــا و قبــل از مــا هــم ایــن امر متــداول بود. 
حضــور بانــوان و به نوعی حضور خانوادگی 
هــواداران فوتبــال در ورزشــگاه می توانــد 
بهتریــن محیــط را پدیــد آورد و بــه نوعــی 

ورزشــگاه ها و ســکوهای ما به نحو احسن 
از بعضــی از ناهنجاری هــا سالم ســازی 
شــود و بســتر بســیار خوبی را برای حضور 
هــواداران در ورزشــگاه ها بــه وجــود آورد.

هفته اول در حالی که قرار بود با 
حضور 30 درصد هوادار برگزار شود 
به دلیل شدت گرفتن کرونا لغو شد. 
این مسأله را چگونه ارزیابی کردید؟

 پرسپولیس در همه جای ایران بیشترین 
هوادار را دارد و از حضور نیافتن هوادار آن 
هــم در شــروع لیگ خیلی ضــرر کرد چون 
هــم در خــارج از خانــه بــازی کــرد و هــم از 
حضــور هوادارانــش محروم بــود امیدوارم 
بــا تدبیــر مســئولان ســازمان لیــگ و بقیه 
مســئولان دیگــر شــاهد برگــزاری بازی هــا 
بــدون تماشــاگر نباشــیم چــون ایــن گونــه 
پرســپولیس بیشــتر از هــر تیــم دیگــری 

لطمــه می خــورد.

کارگر: تعداد بازی های ملی ام را کم نوشته اند

حضور بانوان باید در ورزشگاه عادی شود
عبــاس کارگــر بازیکــن اســبق پرســپولیس کــه در رده هــای مختلــف بــرای تیــم ملــی بــازی کــرده و در پرســپولیس نیــز به دلیــل ســرعت زیاد و بــازی در چند پســت در یــاد و خاطره هــواداران قدیمــی مانــده، در رابطه با 

چنــد مســأله توضیحاتــی را بــه ایران ورزشــی ارائــه می دهد.

 حضور بانوان باید در 
ورزشگاه  ها عادی 

شود همان طور که در 
زمان بازی کردن ما و 

قبل از ما هم این امر 
متداول بود. حضور 

بانوان و به نوعی حضور 
خانوادگی هواداران 
فوتبال در ورزشگاه 

می تواند بهترین 
محیط را پدید آورد و 

به نوعی ورزشگاه ها 
و سکوهای ما به 

نحو احسن از بعضی 
از ناهنجاری ها 

سالم سازی شود و 
بستر بسیار خوبی را 

برای حضور هواداران 
در ورزشگاه ها به 

وجود آورد.
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